
DATA-SOLUTIONS

TELESCOPIC SLIDES C-PROFILE FOR CABINET

 

Telescopic slides with guiding profile for fitting in cabinets
with 25 kg load capacity.

CERTIFICATIONS

功能
For mounting 84 HP wide subracks in the 19" plane
Loading capacity: 25 kg per pair
The guiding profile (1) is matched to the fixing dimension in the cabinet (it is bolted to the 19" profile of the cabinet);
the adaptor Rail (3) is matched to the depth and fixing dimension on the subrack (it is inserted into the guiding profile
like a telescopic slide)

技术参数
Table 1/2

物料号 类型 附件类型 产品类型 包装数量 表面处理 材料

24562-473 C Profile Slide rails Telescopic
Slide 2 Anodized Aluminum

Table 2/2
物料号 深度

https://hoffman-latam.com/zh-cn/data-solutions/products/enc24562-473


24562-473 1200mm

ADDITIONAL PRODUCT DETAILS
No protection against extraction, no stop at full extension.

The reinforcement Rail and the C-Rails have been tested in accordance with the Russian atomic energy authority GAN
standards.

警告
应仅根据 nVent 的产品说明书与培训材料安装并使用 nVent 的产品。可访问 www.nvent.com 获取说明书，或者向您的 nVent
客服代表索取。错误安装、使用不当、滥用或未能完全遵守 nVent
的说明与警告，可能会造成产品故障、财产损失、严重的人身伤害及死亡和/或使得保修服务无效。
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